
 

ПРОТОКОЛ 

ЗАСІДАННЯ ВИКОНКОМУ 

ДАВИДІВСЬКОЇ СІЛЬСЬКОЇ РАДИ 

ОБ’ЄДНАНОЇ ТЕРИТОРІАЛЬНОЇ ГРОМАДИ 

Пустомитівського району Львівської області 

від 15 серпня 2018 року 

Присутні: 

Голова виконкому                                Керницький Володимир Михайлович 

Члени виконкому:                                Яцик Іван Володимирович 

                                                               Фещин Наталія Вікторівна 

     Дробенко Григорій Олексійович 

      Марійко Михайло Степанович 

 Бубенчик Ігор Євгенович 

                                                               Кіт Зіновія Михайлівна 

                                                               Сіленков Олег Геннадійович 

  

 

                                          Порядок денний 

1. Про надання містобудівних умов та обмежень для проектування об’єктів 

будівництва. 

2. Про погодження відпустки Гнатів І.Л. 

3. Різне. 

 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який зачитав порядок денний та 

запропонував затвердити порядок денний в цілому. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: затвердити порядок денний в цілому.  

 

Слухали: заяву директора ТзОВ «Львівського художньо-виробничого комбінату 

Оленчина Ростислава Богдановича про надання містобудівних умов та 

обмежень для проектування об’єкта будівництва в с. Горішній, 

Пустомитівського району, Львівської області (будинок №1 по генплану). 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на  

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення №139 додається). 

 

Слухали: заяву директора ТзОВ «Львівського художньо-виробничого комбінату 

Оленчина Ростислава Богдановича про надання містобудівних умов та 

обмежень для проектування об’єкта будівництва в с. Горішній, 

Пустомитівського району, Львівської області (будинок №2 по генплану). 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на  

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення №140 додається). 

 



 

Слухали: заяву директора ТзОВ «Львівського художньо-виробничого комбінату 

Оленчина Ростислава Богдановича про надання містобудівних умов та 

обмежень для проектування об’єкта будівництва в с. Горішній, 

Пустомитівського району, Львівської області (будинок №3 по генплану). 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на  

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення №141 додається). 

 

Слухали: заяву директора ТзОВ «Львівського художньо-виробничого комбінату 

Оленчина Ростислава Богдановича про надання містобудівних умов та 

обмежень для проектування об’єкта будівництва в с. Горішній, 

Пустомитівського району, Львівської області (будинок №4 по генплану). 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на  

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення №142 додається). 

 

Слухали: заяву директора ТзОВ «Львівського художньо-виробничого комбінату 

Оленчина Ростислава Богдановича про надання містобудівних умов та 

обмежень для проектування об’єкта будівництва в с. Горішній, 

Пустомитівського району, Львівської області (будинок №5 по генплану). 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на  

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення №143 додається). 

 

Слухали: заяву директора ТзОВ «Львівського художньо-виробничого комбінату 

Оленчина Ростислава Богдановича про надання містобудівних умов та 

обмежень для проектування об’єкта будівництва в с. Горішній, 

Пустомитівського району, Львівської області (будинок №6 по генплану). 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на  

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення №144 додається). 

 

Слухали: заяву голови комісії з реорганізації, головного лікаря КУ АЗПСМ 

Давидівської сільської ради ОТГ Гнатів Ірини Леонідівни про погодження 

відпустки. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на  

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 145 додається). 

 

 

 

        

             Секретар виконкому                                                                Яцик І.В.  

 

 


